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 :  נוכחים
 דרורה כהן , יו"ר הועדה 

 ד"ר רפי דותן 
 מלכה קליין 

 מיכאלה סולומון 
 חניה שמיר 

 : חסרים
 צבי גפקוביץ 

 שרה ברוך 
 רות סרור 

 יורם סילברמן 
 מיכל מנדלסון 

 צביקה כהן 
 עידית קנתור 

 חיים ברט 
 זיווה מימוני 

 
 פתיחה של דרורה כהן היו"ר הנכנסת    .1

  –דרורה חברת מועצת עיר, מחזיקת תיק הרווחה, ריכזה את פרוייקט של"ם 
שירות לאומי לגמלאי ברעננה . רואה בהתנדבות כמאריכת חיים. פעילה  

 חברתית , יוזמת ופועלת בהתנדבות לרווחת תושבי העיר.  
 

המוטיב שחזר אצל כל המשתתפים היה נושא הכרות בין משתתפי הועדה .  .2
 ההתנדבות האישית והקהילתית . 

 
 נושאים לדיון שהועלו:  .3

 ת:הגמלאים מתחלקים לשלוש קטגוריו 
 מטופלים ע"י ביטוח לאומי  - גמלאים סיעודיים*
פעילים במסגרות השונות , מועדון הזהב ,   -גמלאים עצמאים ופעילים*

מרכזי גמלאים של העירייה . בשלב זה של חייהם רוצים להנות ולתת  
 לעצמם. 

, יצאו לפנסיה , עבדו קשה ולא   גמלאים שמחפשים "להגשים חלום"*
 בתחביבים שלהם ולהפוך אותם למציאות. התאפשר להם להתעסק  

 
כל אחד יכול להוביל פרוייקט והחיבור של כל  בהשקפתי, דרורה: לדברי  

אחד צריך להיות בהתאם לחוזקות שלו ולחיבור שלו לתחום. השוני שלנו 
 כך שכל אחד ימצא את מקומו בהתאם לתחומי העניין שלו. יחבר תצרף 

   . םאקטיביילאים להיות  אני רוצה להעלות מיזם שבו נאפשר לגמ
 "מרחב יזמות חברתית ועסקית" 

 )עסקית, הכוונה שגמלאי שיפתח מיזם יוכל גם להרוויח ממנו( 



פתיחת מרכז אליו יגיעו גמלאים עם החלומות שלהם ואנחנו ניתן את  
לאורך כל ליווי  התמיכה והכלים כיצד לבצע , לתחזק ולהקים את המיזם 

 השלבים. 
"מציונות קיבלנו הצעה מאפרת  אנשי מקצוע יובילו את הליווי המקצועי ,  

מי שדחפה והניעה אותי  יהודית אברה " כאן המקום להודות לד"ר  2000
ר יגאל בן שלום  "דל להצטרף ולהוביל את המיזם בעיר. כ"כ ברצוני להודות  

. מיזם כזה פועל בחיפה בהצלחה גדולה שהיה שותף מלא בצוות החשיבה
 ומוכנים לתת ליווי ותמיכה . 

 
מבוצע ע"י המחלקה הקהילתית של הרווחה . מיזם   –  "שכנות טובה"
ן" כשמו כן  תחת לבניי מויצירת קשרים בין דיירי הבניין ." להפגת בדידות 

 .  הוא
היה סביב היערכות לעת חירום אך כיום פועל ברחבי העיר   הפרויקטבעבר 

 לרווחת הגמלאים הגרים בשכנות. 
 

לל האוכלוסיות בעיר . הפונה לכעירוני הליכה וטיול מיזם  -  "שביל רעננה"
. השביל יעבור בנקודות   חלק מהשביל נוגע לשמירה על מורשת עירונית וטבע

ממלכתי  -המתחברות לוותיקי העיר ) עץ הדומים, היער הקטן, מרכז קיימות 
מגדל  ה הצעות לנקודות נוספות : מגדל המים באחוזה , ( הועלו ועוד ב' 

, הארכיון העירוני שהיה   העירייה ברחוב השואבה , מגדל המים ברחבת 
הגדול, בי"ס מגד, לקט ישראל )משולחן    נביהכ"מסעדה וחדר אוכל ,  

 לשולחן(. 
 

מלכה קליין , העלתה הצעה לקדם אורח חיים בריא האמצעות ספורט.  
ובודקת אפשרות של מימון הרעיון מגורם    מומחה בתחום  מכירה מישהו

 את הוועדה . כאשר התוכנית תגובש מלכה תעדכן  .פרטי
 

יר  ערואה בוועדה מקום להעלאת נושאים לטיפול שיועלו למועצת   -רפי דותן
 והעירייה תדאג לביצוע. כמובן שניתן להיעזר בחברי הועדה. 

מיזם של מחלקת ביטחון והתנדבות שבה לתת מענה   –שכנות טובה  
 לגמלאים בעת חירום . 

 
נקודות בנושאי   עלוה בישיבות הקודמות בוועדת הגמלאים , –  חניה שמיר

 למועצת עיר. ואותן מומלץ לעלות גמלאים שהועדה מוצאת שהן חשובות,  
 

אולי היו המלצות לוועדה , בפועל  לא דנו בהמלצות בישיבת מועצת  -דרורה 
   עיר.

ולא   םאקטיבייגמלאים  ת וועדאותנו כחשוב שנראה בעיני כיו"ר הוועדה,  
ייצר משהו זום וליקדם לנפעל ל . שלא רק נעלה נושאים אלא גם  םפסיביי

    חדש.
מאד מאכזב שהחברים לא הגיעו וגם לא מצאו לנכון להודיע. חבר שאינו   

 במקומו יכנס  מלאי אחר עדכן את מיכל וגמעוניין להגיע באופן קבוע , י

 , בהצלחה רבה לכולם

 
 :   ורשמ

 דרורה כהן, יו"ר הוועדה 
 מיכל פרידסון, מזכירת הוועדה. 



               


